
            
 
Schriftelijke vragen: bomen aanplant 
 

1 september 2023 

 

Geacht college, 

 

Het coalitieakkoord 2022-2026 vermeldt: "We verhogen de jaarlijkse netto aanplant van bomen van 185 

naar 500 per jaar." De website van de gemeente Castricum vermeldt dat Castricum 'ongeveer 20.400 

bomen telt langs straten en lanen. 

 

1. Van wanneer dateert de telling van 20.400 bomen zoals vermeldt op de website? 

2. Wat wordt bedoeld met 'de zinssnede netto aanplant' in het coalitieakkoord? 

3. Kan worden aangegeven hoeveel extra bomen inmiddels zijn aangeplant als gevolg van het 

coalitieakkoord? 

4. hoeveel bomen zijn in juli 2023 omgewaaid en hoeveel bomen zijn zodanig beschadigd geraakt 

inde storm dat ze moeten worden weggehaald? 

5. op welke wijze worden de als gevolg van de storm gesneuvelde bomen herplant? 

6. worden voor alle omgewaaide en weggehaald bomen nieuwe bomen geplant bovenop het aantal 

van 500 netto aanplant per jaar? 

7. is de aanplant van netto 500 extra bomen per jaar op schema? 

8. zo nee, wat is daarvan de reden en wat gebeurt er om de extra aanplant, inclusief de extra aanplant 

ter compensatie van de door de storm gesneuvelde bomen, alsnog binnen de coaliitieperiode te 

realiseren? 
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